



The creators of BERLINER POSTER VERLAG think everybody should be able to collect art. No artistic medium is more democratic and more independent from the laws of the art market than the poster, which is sold here in unlimited editions at 10 Euro each. A glance at the list of artists, however, nourishes fears that even these editions, created exclusively and often with a direct reference to the poster medium, could become expensive collector's pieces in their own right. New editions are published quarterly. Currently on offer: Marcel Hüppauf, Berta Fischer, Marc Brandenburg and Karl Hans Janke.

Berliner Poster Verlag, Auguststr. 52. Fri and Sat, 2-7 pm.

Jeder soll Kunst sammeln können, so die Motivation der Betreiber des BERLINER POSTER VERLAGS. Kein Medium ist demokratischer und unabhängiger von den Gesetzen des Kunstmarkts als das Poster. In unlimitierter Edition, für 10,- Euro pro Stück. Ein Blick auf die Künstlerliste des Verlags läßt allerdings befürchten, daß auch die von den beteiligten Künstlern exklusiv und oft mit explizitem Bezug zum Medium Poster gestalteten Editionen einmal zu teuren Sammlerstücken werden könnten. Neuerscheinungen quartalsweise. Momentan im Angebot: Marcel Hüppauf, Berta Fischer, Marc Brandenburg und Karl Hans Janke.

www.berlinerposterverlag.com.

The fashion gypsy (that's what she calls herself) LUISA HECKING opened her charming shop in Autumn, 2007. She sells accessories by European designers like Florian Ladstätter from Austria. The focus of the selection is the label *HeckingHandermann*, Hecking's own collection of leather bags she initiated with her Swiss partner Roger Handermann.

Die Modezigeunerin (wie sie sich selbst bezeichnet) LUISA HECKING eröffnete im Herbst 2007 ihren charmanten Laden, in dem Accessoires europäischer Designer wie Florian Ladstätter aus Österreich verkauft werden. Mittelpunkt der Auswahl ist die eigene, mit dem Schweizer Partner Roger Handermann initiierte Ledertaschenkollektion unter dem Label *HeckingHandermann*.

Hecking, Mulackstr, 26. Mon-Fri 1-7 pm, Sat 1-6 pm.
www.hecking-shop.com.

